

28 September 2018

Dear Valued Customer,

Suspension of China & World Market Index Quotes on Our Website

Please kindly be informed that the “China” & “World” Market Index Quotes provided in our website will be suspended with effect from 01 NOV 2018 (Thu). We apologize for any inconvenience caused. For further enquiries, please call our Customer Service Hotline on 2818 0282.

Yours faithfully,
Shanghai Commercial Bank Limited

This is a computer-generated notice and no signature is required. In case of inconsistency between the English and Chinese versions of this letter, the English version shall prevail.

親愛的客戶：

本行暫停於網站提供中國及國際市場指數報價

自 2018 年 11 月 1 日(星期四)起，本行網站將暫停提供中國及國際市場指數報價，特此通知。不便之處，敬希見諒。

如有任何查詢，歡迎致電本行客戶服務熱線 2818 0282。

上海商業銀行有限公司 謹啟
2018年09月28日

本通知書為電腦編印文件，毋須簽署。此為中文譯本，如與英文版本有歧異，概以英文版本為準。